
Deze profwielrenner heeft nu een kledingmerk
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Het ene moment ben je professioneel wielrenner, het volgende een kledingmerk. Het lijkt een grote stap, maar
voor ontwerper Iris Slappendel viel dat wel mee. We spreken haar over de totstandkoming van het label Iris en
haar groeitwijfel. “Ik wil graag controle behouden.”

Amnon Vogel
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